

Date: 08/05/2024

التاريخ: 2024/05/08

To: Boursa Kuwait Securities Company

السادة / شركة بورصة الكويت للأوراق المالية – المحترمين

Greetings...

تحية طيبة وبعد...

**Subject: WARBA Insurance and Reinsurance Company's disclosure of the credit rating (WINSRE)**

**الموضوع: إفصاح شركة وربة للتأمين وإعادة التأمين عن التصنيف الائتماني (وربة ت إ)**

With reference to the above subject, and pursuant to the articles stipulated in Book Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Regulations of Law No. (7/2010) of the Capital Markets Authority, with regard to the disclosure of material information, we attach to you a disclosure form for WARBA Insurance and Reinsurance Company's credit rating issued by Standard and Poor's Global Rating Agency in 2024, which included affirming the company's credit rating at (BBB+) with stable outlook, according to revised Risk Based Capital model criteria.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإعمالاً للمواد المنصوص عليها بالكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (2010/7) لهيئة أسواق المال، فيما يخص الإفصاح عن المعلومات الجوهرية، نرفق لسيادتكم نموذج الإفصاح عن التصنيف الائتماني لشركة وربة للتأمين وإعادة التأمين والصادر من وكالة ستاندرد اند بورز لخدمات التصنيف الائتماني في عام 2024، والذي تضمن تأكيد التصنيف الائتماني للشركة عند تصنيف (BBB+) مع نظرة مستقبلية مستقرة، وفقاً لمعايير نموذج كفاية رأس المال المعدل المبني على المخاطر.

Thank you for your kind cooperation.

شاكرين لكم حسن تعاونكم معنا.

Best Regards,  
Accept the highest consideration and respect,

مع وافر التحيات...  
وتفضلوا بقبول فائق التقدير والإحترام...

Anwar Al.Sabej  
Chief Executive Officer

أنور السابج  
الرئيس التنفيذي



**المرفقات:**

• ملحق رقم (8) نموذج الإفصاح عن التصنيف الائتماني.

**Attachments:**

- Appendix (8) Disclosure of Credit Rating Form.



شركة وربة للتأمين وإعادة التأمين - WARBA Insurance and Reinsurance Company  
رأس المال المصرح به د.ك. 25,000,000

شركة مساهمة كويتية عامة (ش.م.ك.ع.) خاضعة لأحكام القانون رقم (125) لسنة 2019 في شأن تنظيم التأمين - ترخيص تأمين رقم (4)

Insurance Licensing No. (4) - Kuwaiti Public Shareholding Company Registered in Accordance with Law No. (125) for 2019 Regarding Insurance Regulation

سجل تجاري  
WARBA Tower - Ahmed Al Jaber St. - Sharq - P.O. Box: 24282 Safat, 13103 Kuwait - C.R. 24982  
Tel.: 1808181 - Fax: 22451974 - warba@warbaonline.com - www.warba.insure

**Appendix (8)**

**Disclosure of Credit Rating Form**

Date	Name of the Listed Company
08/05/2024	WINSRE
Entity who issues the rating	
Standard and Poor's (S&P) Global Rating	
Rating category	
BBB+	
Rating implications	
<ul style="list-style-type: none"> <li>S&amp;P Global Ratings affirmed its 'BBB+' issuer credit and insurer financial strength ratings on Warba Insurance and Reinsurance Co. The outlook is stable.</li> <li>The revised criteria have no material impact on company's risk-based capital adequacy.</li> <li>S&amp;P therefore affirmed the credit rating of 'BBB+' with stable outlook on Warba Insurance and Reinsurance Co.</li> <li>The stable outlook reflects S&amp;P view that Warba will continue to expand its business profitably and restore capital adequacy to our 99.99% confidence level over the next two years.</li> </ul>	
Rating effect on the status of the company	
Positive	
Outlook	
Stable	
Translation of the press release or executive summary	
<p>Our revision of the business risk profile for Warba to satisfactory from fair is driven by an improvement in Warba's competitive standing in recent years, as the company continues to profitably expand its business. In 2023, Warba reported a strong increase in net profit to about Kuwaiti dinar (KWD) 7.1 million (about \$23 million) compared with about KWD 4.9 million in 2022. The earnings improvement was underpinned by both Warba's profitable underwriting and its investment results. The company's insurance service result improved to about KWD 8.9 million in 2023 from about KWD 5.3 million in 2022. The company also benefitted from higher interest rates on its fixed-income and cash-based investment portfolio. Following an 8.5% growth in insurance revenue to KWD 43.2 million in 2023 from KWD 39.8 million in 2022, we anticipate revenue growth will remain at about 5%-10% per year in 2024 and 2025, as the company continues to expand its business in medical and other lines in Kuwait.</p>	

اسم الشركة المدرجة	التاريخ
وربة ت إ	2024/05/08
الجهة المصدرة للتصنيف	
وكالة ستاندراند بورز (S&P)	
مئة التصنيف	
BBB+	
مدلولات التصنيف	
<ul style="list-style-type: none"> <li>أكدت وكالة التصنيف العالمية ستاندراند آند بورز تثبيت تصنيفها الائتماني لشركة وربة للتأمين وإعادة التأمين عند مستوية BBB+ مع نظرة مستقبلية مستقرة.</li> <li>المعايير المعدلة لنموذج كفاية رأس المال المبنية على المخاطر ليس لها أي تأثير جوهري على كفاية رأس مال الشركة على أساس المخاطر.</li> <li>لذلك أكدت وكالة ستاندراند آند بورز تصنيفها عند "BBB+" مع نظرة مستقبلية مستقرة لشركة وربة للتأمين وإعادة التأمين.</li> <li>تعكس النظرة المستقبلية المستقرة وجهة نظرنا بأن شركة وربة ستواصل توسيع أعمالها بشكل مربح واستعادة كفاية رأس المال إلى مستوية الثقة لدينا البالغ 99.99% على مدى العامين المقبلين.</li> </ul>	
انعكاس التصنيف على أوضاع الشركة	
إيجابي	
النظرة المستقبلية	
مستقرة	
ترجمة التصريح الصحفي أو الملخص التنفيذي	
<p>إن مراجعتنا لملف المخاطر التجارية لشركة وربة إلى مرضية من العادلة مدفوعة بتحسين الوضع التنافسي لشركة وربة في السنوات الأخيرة، حيث تواصل الشركة توسيع أعمالها بشكل مربح. وفي عام 2023، أعلنت شركة وربة عن زيادة قوية في صافي الربح إلى نحو 7.1 مليون دينار كويتي (حوالي 23 مليون دولار) مقارنة بنحو 4.9 مليون دينار كويتي في عام 2022. وكان تحسن الأرباح مدفوعاً بكل من الاكتتاب المربح لشركة وربة ونتائج استثماراتها وتحسنت نتيجة الخدمات التأمينية للشركة إلى نحو 8.9 مليون دينار كويتي في 2023 من نحو 5.3 مليون دينار كويتي في 2022. كما استفادت الشركة من ارتفاع أسعار الفائدة على محفظتها الاستثمارية ذات الدخل الثابت والنقدية. وبعد نمو إيرادات التأمين بنسبة 8.5% إلى 43.2 مليون دينار كويتي في عام 2023 من 39.8 مليون دينار كويتي في عام 2022، نتوقع أن يظل نمو الإيرادات عند حوالي 5% - 10% سنوياً في عامي 2024 و2025، مع استمرار الشركة في توسيع نطاق أعمالها التجارية في الخطوط الطبية وغيرها في الكويت.</p>	

**Anwar Al-Sabej**  
 Chief Executive Officer

**أنور السابج**  
 الرئيس التنفيذي



شركة وربة للتأمين وإعادة التأمين - WARBA Insurance and Reinsurance Company  
 رأس المال المصرح به د.ك. 25,000,000

شركة مساهمة كويتية عامة (ش.م.ك.ع.) خاضعة لأحكام القانون رقم (125) لسنة 2019 في شأن تنظيم التأمين - ترخيص تأمين رقم (4)

Insurance Licensing No. (4) - Kuwaiti Public Shareholding Company Registered in Accordance with Law No. (125) for 2019 Regarding Insurance Regulation

سجل تجاري 24982 - C.R. 24982 - P.O. Box: 24282 Safat, 13103 Kuwait - Ahmed Al Jaber St. - Sharq - WARBA Tower  
 Tel.: 1808181 - Fax: 22451974 - warba@warbaonline.com - www.warba.insure



5-A